
Geboortebossen dood
Ouders en grootouders zien nog geen jaar na de aanplant van het 
geboortebos dat alles kapot is. Het gemeentebestuur gaf niemand de 
opdracht de jonge boompjes op te volgen of te bewateren

Geen water voor geboortebomen
Gemeenteraadslid en Klingenaar Dirk Van Raemdonck uitte zijn ongenoe-
gen: “Men heeft geen moeite gedaan om de jonge plantjes te beschermen 
tegen het opschietende onkruid. De bomen kregen bovendien geen druppel 
water en dat in tegenstelling tot de gemeentelijke voetbalvelden.”

Verwaarlozing
Er blijft niets over op het Kalf van de aangeplante bossen voor de geboorte-
jaren 2016, 2017, 2018 en 2019. Bestuurslid Kim Bruneel plantte er zelf een 
geboorteboom voor de geboorte van zijn dochter. Hij vindt het bijzonder 
pijnlijk voor de ouders. “Al die jaren was het niet extreem droog. Men heeft 
er gewoon niet naar omgekeken”, besluit hij. 

Tweede kans
De N-VA dringt erop aan dat de geboortebomen allemaal worden 
heraangeplant. We hopen dat er nu wel met de nodige zorg met de
 geboortebomen omgegaan wordt.

N-VA niet vies van vuil werk
Het fi etspad en de rijbaan in de Klingedijkstraat stonden in september tijdens en na de regenbuien onder water. 
Buurtbewoners vernamen van het gemeentebestuur dat de putjes recent gereinigd waren. Maar dat bleek onjuist. 

Gemeenteraadsleden Koen 
Daniëls en Denis D’hanis 
stelden vast dat de straat-
kolken volledig verstopt 
waren. De deksels waren 
een jaar eerder bij de 
heraanleg van het fietspad 
vast gebetonneerd. Daniëls 
en D’hanis wrikten een 
tiental putjes los en kuis-
ten ze uit. Ze waren nooit 
eerder gereinigd.
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Voet(struikel)paden in  
Bagoniewijk Sint-Pauwels 
N-VA Sint-Gillis-Waas wil veilige en duurzame voetpaden.  
De voetpaden in de Bagoniewijk zijn in slechte staat door een  
gebrekkig onderhoud en door een verkeerd gekozen boomsoort. 

De gekozen bomen veroorzaken opstuwing van het voetpad. De 
bolsters en noten zorgen voor valpartijen. Draadkorven plaatsen  
om de bladeren te verzamelen is geen duurzame oplossing.  
Gemeenteraadsleden Koen Daniëls en Hans Burm vragen samen 
met bestuursleden Marc De Meulenaere, Lauren Van Guyse en 
wijkbewoner Dirk Steenssens om de bomen te rooien, de voetpaden 
te herstellen en nieuwe aangepaste beplanting te voorzien.

Verwaarlozing brandweer 
leidt tot verplaatsing 
ziekenwagen
Langer onderweg
Op weekdagen vertrekt de ziekenwagen overdag niet meer uit 
de brandweerkazerne van Sint-Gillis-Waas maar uit die van 
Stekene. “Daardoor zal het langer duren eer er een ziekenwagen 
in Sint-Gillis-Waas en de deelgemeenten kan zijn”, stelt fractie-
voorzitter Koen Daniëls vast. 

In Lokeren, Sint-Niklaas en Beveren komt er een Paramedisch 
Interventieteam (PIT) bij. Dat is een goede zaak maar het 
verandert niets aan de snelheid waarmee een ziekenwagen onze 
gemeente bereikt. 

Motivatie vrijwilliger brandweer
Het is een nieuwe opdoffer voor de brandweerlieden. Hun ge-
bouwen voldoen al jaren niet meer. N-VA Sint-Gillis-Waas vindt 
dat niet motiverend voor onze brandweerlieden. Onder druk 
van de N-VA worden nu wel een aantal werken uitgevoerd, maar 
die komen te laat. De ziekenwagen is immers al weg.

Wel verfstraten,  
geen fietspaden
Verwarrende kleurboek
Sommige wegen werden hele kleurboeken. Dat is 
verwarrend. De uitvoering is bovendien van slechte 
kwaliteit. Na enkele maanden is er niets meer zichtbaar. 
N-VA Sint-Gillis-Waas pleit voor een eenduidig gebruik 
van wegenverf.

Heraanleg Houtvoort: voldoende plaats maar geen 
fietspaden 
Het is onbegrijpelijk dat het gemeentebestuur geen 
fietspaden voorziet bij de heraanleg van de Houtvoort-
straat : de toegang tot de speeltuin, skatepark, voetbal, 
LRV en jeugdbewegingsterreinen.  Er is nochtans 
voldoende plaats voor, maar men kiest voor wadi’s. De 
fietser wordt de baan opgestuurd om de snelheid te 
vertragen. Dat is voor ons een omgekeerde wereld.
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De nieuwe voorzitter, de ondervoorzitter en de secretaris werden gekozen met een volstrekte meerderheid. 

     Lauren Van Guyse neemt de fakkel als voorzitter van N-VA Sint-Gillis-Waas over van Danka De Wert. Lauren is 26 jaar. Ze heeft 
een bachelordiploma wiskunde en bewegingsrecreatie en een master politieke communicatie. Je kwam haar tegen in een groot-
warenhuis in Sint-Gillis-Waas en nu in het Vlaams Parlement in Brussel. 

     Paul De Saegher is herverkozen tot ondervoorzitter. Hij kent De Klinge al 68 jaar door en door. Samen met Lauren is hij lid van 
het bijzonder comité voor de sociale dienst van de gemeente. 

     Dirk Steenssens uit Sint-Pauwels is de nieuwe secretaris. Hij bracht onder andere de wantoestanden bij de werken in de sociale 
woningen in De Bagonie onder de aandacht.

Wij verwelkomen ook enkele enthousiaste nieuwe bestuursleden: Wendy Opdorp, Kim Bruneel, Kaya De Winter en Debby Rombaut.

Waar een wil is, is er fietspadverlichting
N-VA Sint-Gillis-Waas pleit voor slimme, ecologische en energiezuinige verlichting. 

Minimale verstoring van de natuur
“Als we willen dat meer mensen fietsen, moeten we de fietspaden verlichten”, meent voorzitter Lauren Van Guyse.  
Verlichting met detectoren zorgt ervoor dat de verlichting aangaat en sterker brandt wanneer er een fietser nadert. 

NEEN, CD&V EN VOORUIT-GROEN WILLEN GEEN VERLICHTING LANGS DE FIETSSNELWEGEN.

www.n-va.be/sint-gillis-waas
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


